
Tot 6 mei 2022 werd het kan-
toorgebouw in het centrum
van Beverwijk benut door ABN
Amro. De bank vertrok met als
reden dat ’steeds meer mensen
gebruikmaken van digitale
diensten’endaardoorhet bank-
filiaal in z’n huidige vorm geen
optie meer was.
Op de ramen van het kan-

toorgebouw met meer dan
1.000 vierkante meter aan op-
pervlakte wordt aangekondigd
dat Urban Nomads per medio
april de deuren gaat open. Dat
blijkt volgens eigenaar van Ur-

ban Nomads Rik Agter iets te
enthousiast. „Dat gaan we niet
meer halen. Per 1mei zijn de on-
dernemers meer dan welkom
om een werkplek te huren.”
Station
Urban Nomads werd benaderd
door makelaar Teer of ze inte-
resse hadden om hun concept
ook uit te rollen in het bankge-
bouw aan de Breestraat. „We
zijn daar ontzettend blij mee.
Het pand ligt midden in het
centrum en ook nog eens vlak-
bij het station. Bovendien zit
aan de achterzijde een groot
parkeerterrein”, aldus de eige-
naar.
Er kan volgens de website

zelfs vergaderd worden in de
voormalige kluis van het bank-
gebouw.
Een werkplek huren kan er al

vanaf één dag.

Flexplekken van Urban Nomads
in voormalig kantoor ABN Amro
Beverwijk ! Urban Nomads
Club gaat zich vestigen in het
voormalige bankgebouw van
de ABNAmro aan de Breestraat
85 in Beverwijk. De organisatie,
die ook actief is in Alkmaar en
Purmerend, gaat kantoorruim-
te verhuren aan ondernemers,
freelancers en ZZP’ers.

Per 1 mei zijn ondernemers welkom om een werkplek te huren.
FOTO DENNIS MANTZ

#

6 zaterdag 1 april 20236 Regio

#
zaterdag 1 april 20237Regio7

Beverwijk ! Wat zijn de hobbels
die je moet nemen als je in een rol-
stoel ’De Nachtwacht’ in het Rijks-
museum van dichtbij wil bekijken?
Of een keer wil meewiegen op de
beats tijdens een hardcorefeest op
een weiland? Denise Brune brengt
in opdracht van de Zonnebloem de
uitdagingen in kaart voor mensen
met een beperking. Ze weet daarbij
exact waar ze over praat, ze heeft na-
melijk zelf ook een lichamelijke be-
perking. „Door een mislukte opera-
tie heb ik dystrofie gekregen, kort
gezegd een zenuw-aandoening”,
vertelt ze.

Denise is volledig afhankelijk van
een rolstoel en ondervindt dagelijks
dat er nog ’een wereld te winnen is’
om de toegankelijkheid voor men-
sen met een beperking te verbete-
ren. „Soms voel ik me net een derde-
rangs burger”, zegt ze op persoonlij-
ke titel.

Wanneer voel je je een derde-
rangs burger?

„Er wordt vaak gesproken over
eenzaamheid onder ouderen. Maar
er zijn ook zoveel jongeren die een-
zaam zijn. Stel mijn beste vrienden
willen naar een festival gaan. Bij-
voorbeeld naar Dutch Valley in
Spaarnwoude in een hobbelig na-

tuurgebied. Dan kan ik gewoon niet
met ze mee. Een ander voorbeeld?
Als ik heel nodig naar het toilet zou
moeten op de Breestraat in Bever-
wijk, dan ben ik genoodzaakt om te
katheteriseren in de auto. Dat zijn
wel momenten dat je denkt: Waar-
om kunnen we dit in Nederland niet
beter organiseren?”

Wat probeer je als mystery guest
voor de Zonnebloem te bereiken?

„Dat iedereen die afhankelijk is
van een rolstoel, rollator of een
scootmobiel weet wat ze kunnen
verwachten bij een bezoek aan open-

bare locaties. Daarbij hoop je dat
mensen en organisaties zich een
stuk bewuster worden over de toe-
gankelijkheid of - beter gezegd – on-
toegankelijkheid. Natuurlijk hoop
je ook dat onze bevindingen worden
aangepakt op de locatie.”

Hoe pak je de klussen aan?
„De Zonnebloem vraagt me om

een locatie te bezoeken en in kaart te
brengen. Zij vergoeden dan de toe-
gang en reiskosten en ik rapporteer
na afloop van het bezoek wat me is
opgevallen. Kun je bij de balie van-
uit een rolstoel wel pinnen? Zijn er
mensen beschikbaar die je kunnen
begeleiden? Hoe toegankelijk is de
locatie qua drempels? Zijn de deu-
ren wel breed genoeg om binnen te
kunnen komen? Is er wel een invali-
dentoilet aanwezig? Soms cruciale
informatie om te bepalen of je er-
gens wel naartoe kunt.”

Waren er nog kritische noten te
kraken bij je mystery bezoeken?

„Ja. Zo kon ik bij het Rijksmuse-
um niet pinnen door een te hoge ba-
lie. Dat is na het bezoek veranderd.
Ook hadden ze in het toilet een prul-
lenbak staan die je met de voet
moest openen. Dat gaat voor men-
sen met een beperking niet werken
natuurlijk.”

„Op een hardcorefestival hadden
ze afgelopen zomer bijvoorbeeld -
met alle goede intenties - stalen pla-
ten neergelegd om de toegankelijk-

heid te verbeteren, maar lagen de
platen op een punt plotseling een
meter uit elkaar. Dat maakte het als-
nog ontoegankelijk. Soms gaat het
om hele kleine dingen die al een
groot verschil kunnen maken.”

Hoe reageren de mensen na je
mysterie bezoek?

„Ze weten vaak niet dat ik geweest
ben. Het rapporteren doe ik thuis
aan de hand van een format dat ik
deel met de Zonnebloem. Zij gaan
dan na mijn bezoek contact zoeken
met de organisatie om de verbeter-
punten met ze te delen. Soms gaat
dat officieel en ben ik erbij, zoals bij
het Rijksmuseum. Als er dan daad-
werkelijk iets mee gedaan gaat wor-
den, is de voldoening groot.”

Waar is nog meer winst te beha-

len om de toegankelijkheid te
verbeteren?

„Wat ik heel erg frustrerend vind,
is dat er bij veel concerten verplicht
een begeleider mee moet. Mocht er
iets gebeuren, dat je dan iemand bij
je hebt. Maar waarom zou ik een be-
geleider moeten meenemen, waar ik
dan ook nog een kaartje voor moet
betalen? En ondertussen een hal vol

met dronken mensen zie hossen, die
geen begeleider nodig hebben? Dat
vind ik krom en zelfs een vorm van
discriminatie.”

„Maar het belangrijkste vind ik
dat iedereen met een beperking naar
een toilet zou moeten kunnen gaan.
Heel vaak drink ik in een restaurant
maar één drankje, simpelweg omdat
je er niet naar een wc kan. Dat is toch
best wonderlijk in een land als Ne-
derland?”

Beperking
Volgens de Nationale Vereniging
Zonnebloem telt Nederland 1,4 mil-
joen mensen met een lichamelijke
beperking. Veel van hen ervaren
problemen op gebied van toeganke-
lijkheid. Driekwart van deze men-
sen laten daardoor geregeld een uit-
stapje aan zich voorbijgaan.

INTERVIEW Denise Brune (38) is ’mystery guest’

’Soms voel ik
me derderangs’
Als een stille observator beweegt ze zich door kerkgebouwen,
theaters, musea en festivals. Denise Brune (38) uit Beverwijk
werkt vrijwillig als mystery guest en rapporteert haar bevindin-
gen aan de Nationale Vereniging de Zonnebloem. Haar missie?
Het verbeteren van de rolstoeltoegankelijkheid op openbare loca-
ties.

Dennis Mantz
d.mantz@mediahuis.nl

""Ik kon bij het
Rijksmuseum
niet pinnen
door een

te hoge balie

Denise: ,,Soms zijn het hele kleine dingen die een groot verschil kunnen maken.” FOTO’S JJFOTO/VINCENT DE VRIES

•iMystery guest
Sinds 2016 zet de Zonnebloem
zich met het programma ’On-
beperkt Eropuit’ in om de toe-
gankelijkheid voor mensen met
een beperking te verbeteren.
Hierbij worden toegankelijk-
heidsonderzoeken uitgevoerd
bij verschillende vrijetijdsloca-
ties door mystery guests, vrij-
willigers van de Zonnebloem
met een lichamelijke beperking.
Hun bevindingen worden ge-
bundeld in een rapport en
worden adviezen gepresen-
teerd aan de locatie. Als laatste
onderdeel wordt een workshop
over bejegening en gastvrijheid
gegeven aan de medewerkers
van de locatie.

Een andere optie is een betonnen
baan van circa 80x40 meter, bedoeld
als schaats- en skeelerbaan voor de
jeugd. Er blijft veel ruimte voor
groen en voor andere activiteiten in
het dorpspark. De derde mogelijk-
heid is gericht op een winterevene-
ment van maximaal zes weken en
dat aansluit ’bij de recent gestarte en
succesvolle kerstmarkt’. Op het
middenterrein van de schaats- en
skeelerbaan komt een tent met daar-
in een ijsvloer van 20x40 meter
waarop het publiek altijd terecht-
kan, ongeacht het weer.

Het staat allemaal in een zogehe-
ten bespreeknotitie waarmee IJs-
club Uitgeest (anno 1854, ruim 750
leden) zich opvallend constructief
opstelt tegenover de gemeente. Vo-
rig jaar zwoer clubvoorzitter Her-
man van Sambeek bijvoorbeeld nog
bij een natuurijsbaan van 300 meter,
werd een advocaat ingeschakeld en
dreigde het uit te draaien op een
rechtszaak. De notitie van onder an-

dere secretaris Koen van Egmond is
van een geheel andere toon, die van
’we proberen er samen uit te komen,
ook in het belang van de dorpsbewo-
ners’.

Het ijsbaanterrein in het centrum
van het oude dorp, ook wel ’de groe-
ne long’ genoemd, is gemeentelijk
eigendom. De overeenkomst met de
ijsclub is een jaar verlengd, in het
streven naar ’een multifunctioneel

dorpspark’ dat het hele jaar door
voor iedereen van nut en waarde is.
Hoewel geen onderdeel van het
dorpsparkplan komt op het terrein
tevens een nieuwe sportzaal. Indien
de ijsclub daarin ruimte krijgt voor
onder andere opslag en koek en zo-
pie, kan het huidige clubhonk
plaatsmaken.

Verwachtingen
In de notitie erkent de ijsclub dat als
gevolg van de klimaatverandering
nog maar zelden valt te genieten van
de zo geliefde natuurijsbaan. ’De
verwachtingen voor de komende ja-
ren zijn eerder slechter dan beter’,
zo is te lezen. ’In 2020 was de baan
vier dagen open en dit seizoen is de
ijsbaan totaal krap twee dagen voor
alleen kinderen open geweest. De
belangstelling en het enthousiasme
bleek overigens enorm.’

Voor het dorpsparkproject – waar-
in het college nu uitgaat van ’een on-
verharde ijsbaan van circa 250 me-
ter, inclusief binnenterrein’ - heeft
de raad eerder 740.000 euro beschik-

baar gesteld. Volgens Van Egmond
zijn alle drie opties binnen dit be-
drag te realiseren. De ijsclub wil
meedoen aan een komend participa-
tietraject, net als onder andere een
delegatie uit de bevolking (maxi-
maal vijf inwoners). Het college
hakt in maart volgend jaar de knoop
door.

’Betonnen baan voor schaatsers en skeeleraars’
Ton de Lange

Uitgeest ! Vervang de landijs-
baan van circa 250 meter door een
betonnen baan die zowel als ijs-
baan als skeelerbaan gebruikt
kan worden. Dat is een van de
drie opties voor de ontwikkeling
van het dorpspark die IJsclub
Uitgeest donderdagavond pre-
senteerde in de raadsvergade-
ring.

Denise kan haar schuur in haar eigen flatgebouw maar moeilijk bereiken.

Een ethische hacker heeft de
omgevingsdienst (OD NZKG)
hierop gewezen. Het probleem
is inmiddels opgelost. Volgens
OD NZKG kan overlast over za-
ken als stofwolken, stank en la-
waai weer veilig worden ge-
meld.
E-mail
Op 29 maart ontving de OD
NZKG een e-mail van een ethi-
sche hacker, die aangaf dat hij
gegevens kon inzien vandeper-
sonen die een overlastmelding
hebben gedaan via de meldin-
gentool en het Meldpunt over-
last Tata Steel. Hierbij ging het
om voor- en achternaam,
woonadres, telefoonnummer,
e-mailadres en de coördinaten
van de melding van gebruikers.
Het gaat hier om een zoge-

naamde ‘ethische hacker’. Dit
betekent dat hij geen kwade
bedoelingenheeft,maar bedrij-
ven en overheden attendeert
op datalekken.

De OD meldt dat de meldin-
gentool en het Meldpunt over-
last Tata Steel direct uit de
lucht zijn gehaald.
Samen met de leverancier

van de applicaties is onderzoek
gedaan naar de kwestie. De
kwetsbaarheid is inmiddels
verholpen. Het datalek is ge-
meld bij de Autoriteit Persoons-
gegevens. Alle personen die
een overlastmelding hebben
gedaan via de genoemde tools
zijn per mail geïnformeerd.
Serieus
,,De omgevingsdienst betreurt
dit voorval en neemt deze
kwetsbaarheid in het systeem
zeer serieus. Persoonlijke gege-
vens van bezoekers en gebrui-
kers worden met de grootst
mogelijke zorgvuldigheid be-
handeld en beveiligd. Hierbij
wordt voldaan aan de wet- en
regelgeving die hierop van toe-
passing is.We hebben de nood-
zakelijke maatregelen geno-
men om herhaling te voorko-
men.’’
,,Gebruikers moeten ervan

uit kunnen gaan dat persoons-
gegevens bij ons veilig zijn. De
ODNZKG is constant bezigmet
de veiligheid van onze syste-
men”, schrijft de OD op haar ei-
gen website.

Datalek bij Meldpunt overlast
Tata Steel van omgevingsdienst
Wijk aan Zee ! Inwoners van
de IJmond die bij Omgevings-
dienst Noordzeekanaalgebied
melding maakten van overlast
van Tata Steel, lopen kans dat
hun persoonsgegevens op
straat liggen. Het meldpunt is
onderdeel geweest van een da-
talek.

•iIJsclub hoort ’nee’
’Een betonnen baan is niet de
opdracht die ik van uw raad
heb gekregen’ en ’de opties van
de ijsclub passen niet in het
kader’. Met deze woorden
schoof wethouder René Oud
donderdag de bespreeknotitie
van IJsclub Uitgeest terzijde. De
raad steunde hem in meerder-
heid.Nu nog ijsbaanterrein, straks dorpspark. ARCHIEFFOTO WIM EGAS

De man die is overleden, was jeugd-
trainer en scheidsrechter bij Voet-
balvereniging Wiron en betrokken
bij de organisatie van de Flora en
Visserijdagen in Den Oever. Zijn
broer bevestigt het overlijden op Fa-
cebook.

Het ongeval gebeurde donder-
dagavond rond kwart voor tien tij-

dens een beloodsing. Dit is het aan
boord brengen van een loods die een
vaartuig veilig naar of uit een haven
kan begeleiden.

Een hoge golf zorgde ervoor dat
het slachtoffer overboord viel. Hij
raakte bekneld tussen het zeeschip
en de loodsboot en liep ernstige ver-
wondingen op.

Na het ongeval voer de loodsboot
naar de Zuidersluisweg bij de slui-
zen. Tijdens de terugtocht, die on-
geveer een kwartier duurde, was het
slachtoffer nog aanspreekbaar. Op
de kade stonden ambulancemede-
werkers en een traumateam klaar
om hulp te verlenen. Zij hebben ge-
probeerd het slachtoffer te redden,
maar de man bezweek uiteindelijk
aan zijn verwondingen.

Dood door schuld
De politie heeft een onderzoek in-

gesteld naar het handelen van de ka-
piteins van beide schepen. Het twee-

tal wordt verdacht van dood door
schuld. De kapitein van het zeeschip
is vrijdagmiddag verhoord. De kapi-
tein van de loodswezen was zodanig
aangeslagen dat hij niet aanspreek-
baar was. Zijn verhoor is uitgesteld.

Ook de Inspectie Leefomgeving
en Transport, de Onderzoeksraad
voor de Veiligheidsraad en de Ar-
beidsinspectie doen onderzoek naar
het ongeval. Ze onthouden zich van
commentaar zolang het onderzoek
loopt.

,,Dit is een mokerslag”, zegt Mar-
co Heijblok, hoofdtrainer van Vv
Wiron en bekende van het slachtof-
fer. ,,Hij heeft zo veel betekend voor
Den Oever. Het hele dorp is van slag.
Als er iets te doen was, was hij erbij
betrokken. De Visserijdagen, de in-
tocht van Sinterklaas. Hij is vrijwil-
liger bij de voetbal, bij de kerk. Waar
hij helpen kon, stond hij vooraan.
Het is een man met aanzien in heel
Den Oever.”

Stuurman (40) komt om bij
scheepvaartongeval IJmuiden
Geerlof de Mooij

IJmuiden ! Voor de kust van
IJmuiden is donderdagavond
een 40-jarige man uit Den Oever
om het leven gekomen. De stuur-
man raakte bekneld tussen een
zeeschip en de loodsboot. De ka-
piteins van beide schepen zijn
door de politie aangemerkt als
verdachten van dood door
schuld. Ook de Onderzoeksraad,
de Inspectie Leefomgeving en de
Arbeidsinspectie doen onder-
zoek.

""Heel vaak drink
ik in een

restaurant maar
één drankje


